

Concept Notulen: Buitengewone Algemene Leden Vergadering - Rugby Nederland

Datum: 31 augustus 2024
Locatie: NRCA
Tijd: 10.00 uur
Notulist: Laura Twisk

Aanwezig van het Bestuur

R. Bolle (voorzitter), P. van Harderwijk (penningmeester), I. Rosier (jeugdzaken), J. Kooistra (commerciële zaken en media)

Aanwezig Bonds bureau: Marielle ten Rouwelaar, Tijmen Vader, Kristof Vanhout, Harro Verschoor

Aanwezige verenigingen

AAC Rugby (6) J. vd Linden; Amstelveense RC (10) W. Ekkelkamp; RC the Bassets (6) R. Immerzeel; RC the Big Stones (3) M. Buiters; Bredase RC (10) H. Jongejan, R. van Drimmelen; RC DIOK (10) M. Deenen, M. Colijn; RC Dronten (2) H. van Gelder, DSR-C (3) L. Gaugler; RC Eemland (9) P. van As; RC Eindhoven (4) P. van Bavel, T. Raaij; ERC'69 (2) B. Jansen; RC 't Gooi (9) E. Bosman, R. Houba; RFC Gouda (6) G.J. Mooij M. Hagendijk RC Groningen (8) R. Trip; Haagsche RC (10) P. Hoog; RC Haarlem (10) P. Zandhuis; RC Haarlemmermeer Hawks (3) S. Thomas; RC Hilversum (5) R. van Diessen; RC Hoek van Holland (8) P. Kolthof; LSRG (4) W. Ockers; NSRV Obelix (4) H. Zeinstra; RC Octopus (3) T. Gevers; RFC Oisterwijk Oysters (7) C. Jansen; RC the Pink Panthers (5) R. Wissink; Rotterdamse RC (9) R. van Ravenstein; RUS (3) V. Aukema, E van Dijk; RC the Smugglers (2) P. Molenaar; RC Spakenburg (4) P. v.d. Deijssels, Stichtsche RFC (3) S. Daniels; SRC Thor (4) E. Lucas, D. de Groot; Utrechtse RC (10) S. Meeder, J. Webb; NRC the Wasps (6) S. Kabakci; RC Waterland (5) N. Grosmann; RC Wrotters (2) J.T. Dekker

Aanwezige commissies en organisaties

Arbitrage Tucht Commissie (ATC) G.M. Smelt; Commissie van Financieel Toezicht (CFT) G.J. Mooij, Commissie Gestructureerd Seizoen (CGS) R. de Mooij; M. Borm

Aanwezige Ereleden en Leden van Verdienste

G. Kemps

Afwezig met kennisgeving

Alkmaarse RFC, RC Alphen, RC Amsterdam, RC Bokkerijders, RC Bulldogs, Dordtsche RC, RC the Dukes, ARC the Pigs, EZRC Oemoemenoe, DRC Phoenix, RC RCC, RC Scrumboks, TSRC Tarantula, USRS, RC the Vets, Voorburgse RC, RC Wageningen, RC the Wild Rovers, RC Zaandijk, RC Zwolle, J. van Altena, M. Assman, E. Bicker, K. Blaas; H. van Breukelen, P. de Bruijn, J.H. Pieterse, S. Plomp; T. Schumacher, T. Steenwinkel, M. Wendrich, S. Weersma

1. Opening

De voorzitter, de heer Bolle, heet een ieder welkom en opent deze BALV.

2. Afmeldingen

De afmeldingen worden getoond middels de presentatie.

3. Concept notulen ALV 29 juni 2024

Patrick van Bavel, RC Eindhoven

Geeft aan dat op bladzijde 14 de verkeerde rugbyclub is genoemd, dit moet zijn Rugbyclub Vets.

Er zijn verder geen opmerkingen op de notulen. Met inachtneming van bovenstaande wijziging, zijn de notulen goedgekeurd.

4. Mededelingen

Er zijn geen mededelingen voor deze BALV.

5. Bevestiging aangenomen punten ALV: VWW 2024-2025

Voorafgaand aan de ALV van 29 juni waren de stukken een dag te laat verstuurd. Er is op 29 juni wel gestemd maar deze stemming dient nog officieel bekrachtigd te worden in deze BALV.

Het bevestigen van de (officieus) aangenomen punten in de ALV van 29 juni jl. wordt ter stemming gebracht.

Tegen: Utrechtse RC, RC 't Gooi,
Onthoudingen: RC Delft
Voor: overige aanwezigen

Hiermee is dit punt aangenomen en zijn de onderwerpen waar tijdens de ALV van 29 juni jl. over gestemd is, bekrachtigd en aangenomen.

6. Additionele aanpassing VWW 2024-2025

Naast de wijzigingen waar in punt 5 over gestemd is zijn er nog een tweetal additionele punten.

Vorig seizoen is besloten om bij de Heren 4^e klasse hele competitie te spelen. Vanwege de toename van het aantal teams hebben we 22 speelweekenden nodig om dit te kunnen realiseren. Dit staat gelijk als het aantal in de ereklasse en wellicht dat dit voor de 4^e klasse te veel is. Daarom is het voorstel om dit toch terug te draaien zoals voorheen naar een halve competitie en daarna een hele competitie.

Johan Teake Dekker, RC de Wrotters

RC Wrotters heeft een team dat speelt in de 4^e klasse NoordOost. Hij geeft aan dat zij de voorkeur hebben voor hele competitie. Dit is tevens besproken en 8 van de 9 teams in NoordOost die spelen in de 4^e klasse willen ook dat het bij een hele competitie blijft.

Obbe Winkels, RC Delft

Geeft aan dat er 8 verenigingen zijn die vragen of het anders kan. Er wordt gespiegeld alsof het promoveren en degraderen heel belangrijk is, maar het belangrijkste is dat poule NoordOost een hele competitie wil spelen. Laten we gewoon luisteren wat ze vragen en maatwerk leveren.

Pieter Hoog, Haagsche RC

Is er dan een mogelijkheid om makkelijk in te stromen of het gebruik maken van 5 poules beter?

Aangegeven wordt dat het zeker kan, maar je krijgt een mismatch omdat je halverwege het seizoen instroomt. Bij het voorgestelde format is dit makkelijker en beter mogelijk te maken.

Sven Meeder, Utrechtse RC

Stelt een tussenoplossing voor: speel een hele competitie met 5 poules en laat de 5 laagste teams vanuit de 3^e klasse degraderen.

Na een uitgebreide toelichting zijn er een drietal mogelijkheden.

Optie A: er verandert niks, we blijven met 4 poules in de 4^e klasse en spelen een hele competitie met 11 teams in een competitieformaat van 12 teams, waardoor je 22 weekenden nodig hebt.

Optie B: we volgen het voorstel dat door de competitieleider is gedaan en gaan over naar een halve en hele competitie met 5 poules.

Optie C: we houden 5 poules, iedereen speelt minder wedstrijden in een hele competitie, de play-offs vervallen dan en er degradeert dan een extra team vanuit de 3^e klasse.

Optie C wordt ter stemming gebracht.

Tegen: 18

SRC Thor, RC DIOK, LSRG

Onthouding: 68

RC Eemland, RFC Oisterwijk Oysters, AAC, RC Hoek van Holland, RFC Gouda, RUS, RC 't Gooi, Haagsche RC, RFC Haarlem, NRC the Wasps, Stichtse RFC.

Voor: 97

RC Octopus, Rotterdamse RC, Bredase RC, RC the Smugglers, RC Eindhoven, RC Groningen, RC the Pink Panthers, Utrechtse RC, RC Dronten, ERC '69, RC Hilversum, RC the Bassets, RC Spakenburg, NSRV Obelix, RC de Wrotters, Amstelveense RC, RC Delft, RC the Big Stones.

Het voorstel is hiermee aangenomen.

Het bestuur heeft een brief ontvangen vanuit de Bassets aangaande het damescluster. Het cluster Waterland/Bassets zijn ieder zelfstandig door gegaan. Het reglement geeft aan dat in dit geval de Bassets reglementair zouden moeten starten in de 3^e klasse. De Bassets heeft het verzoek ingediend om toch in de 1^{ste} klasse te blijven.

Sven Meeder, Utrechtse RC

Dankt het bestuur voor het tijdig toesturen van deze brief, zodat dit ook binnen de dames van URC besproken kon worden. De dames van URC zijn van mening dat de 2^e klasse een goede plek is om in te stromen, omdat er ook een aantal intro en colts dames zijn en dit voor hen veiliger is.

De voorzitter van RC the Bassets geeft aan dat zij dit verzoek hebben gedaan omdat zij meermaals in de finale hebben gestaan om het landskampioenschap, waarvan er 7 dames die deze wedstrijden hebben gespeeld, door gaan in dit nieuwe team. Tevens komen er 4 internationals terug die het team ook begeleiden. Daarbij spelen de 5 junioren dames die doorstromen al 8 jaar rugby. De internationals hebben ook aangegeven niet anders te willen omdat ze anders niet in aanmerking kunnen komen voor het nationale team.

Sven Meeder, Utrechtse RC: het is ook lastig om op basis van een brief te beoordelen hoe spelers spelen. Wellicht is het een goed idee dat iemand vanuit de bond ze eens gaat bekijken. Dit is dan aan de competitieleider om dit op waarde in te schatten.

Peter Kolthof, RC Hoek van Holland

Wat is de consequentie voor de bovenkant van de 2^e klasse? Klopt het dat er dan 1 team minder door gaat?

Ja dat klopt, maar je houdt wel in de 2^e klasse een promotie- en degradatiepoule.

Wouter Ekkelkamp, Amstelveense RC

Waarom 1 in plaats van 2?

Er is een extra team in de 1^{ste} klasse dus dit moet doorsijpelen naar beneden, zodat we dit aan het einde van het seizoen recht kunnen trekken en het daarop volgende seizoen gewoon weer de competitie kunnen spelen zoals in het VWW staat.

Kristof Vanhout: kijkend naar de dames die gaan aansluiten, adviseert hij om de dames van de Bassets in de 1^{ste} klasse in te delen.

Het voorstel om de dames van de Bassets in de 1^{ste} klasse in te delen wordt ter stemming gebracht:

Tegen: SRC Thor

Onthouding: RFC Oisterwijk Oysters, RC 't Gooi, RC DIOK, RFC Gouda, RC the Pink Panthers, RC Hoek van Holland, Rotterdamse RC

Voor: alle overige aanwezigen

Het voorstel is hiermee aangenomen.

7. Definitief vaststellen jaarrekening en decharge bestuur

Tijdens de vorige ALV en het daarvoor georganiseerde ledenberaad is de jaarrekening al uitgebreid besproken. De stukken zijn in de tussentijd niet gewijzigd, maar ook de jaarrekening moet in de BALV nog definitief worden vastgesteld en moet de BALV stemmen over het geven van decharge aan het bestuur.

Erik Bosman, RC 't Gooi

Geeft aan dat de cijfers en jaarrekening duidelijk zijn. In de jaarrekening staat een opmerking dat sponsorinkomsten redelijk op niveau zijn. Daarvan is eerder aangegeven dat de gelden zouden worden gebruikt om de schuld af te lossen. Maar zoals het er nu staat gebeurt dit niet. De vraag is of dit klopt?

Tevens wil hij zijn zorg uitspreken en wil iedereen oproepen goed na te denken hoe lang we door gaan met het produceren van dit soort resultaten. Op dit moment staat het de goedkeuring van de jaarrekening niet in de weg, maar goed om inzagte in te krijgen vanuit de penningmeester.

De penningmeester geeft aan dat de bijdrage captain logischerwijs door de jaarrekening lopen, maar het is wel zo dat wij ze in de budgettering als aparte regel zetten zodat het apart geregistreerd wordt. Het wordt voor de resultaten niet gebruikt om de tekorten voor 2024 te dekken. Dit is in 2023 wel gebeurd.

Doorkijkje sponsoring:

hier is weinig aan verandering t.o.v. ALV juni. Het budget is aangepast op basis van bijdrage World Rugby om het topsportbeleid door te kunnen zetten.

De huidige stand van zaken is dat het huidige budget nog steeds gehaald wordt, waarbij de belangrijkste verandering is de binnenkomst contributies 1^{ste} ronde, deze is nu hoger dan vorig jaar.

Verder geeft de penningmeester aan de zorgen van de heer Bosman te delen. In het nieuwe strategisch plan zal het aflossen van de lening ook expliciet in een paragraaf worden meegenomen.

Pieter Hoog, Haagsche RC

Geeft aan dat er onder de rubriek salarissen onder algemene kosten, kosten voor topsport in zitten, namelijk de hoofdcoach en nog een aantal kosten die niet werden gespecificeerd. Is het niet verstandiger om dat soort kosten uit de algemene te laten en bij topsport te rubriceren? Hij is van mening dat de kosten voor een coach van topsport ook daadwerkelijk daar moeten worden gerubriceerd.

De penningmeester geeft aan dat in de verslaglegging van de maandrapportage de salarissen wel goed gesplitst staan.

Sven Meeder, Utrechtse RC

*Hoe denkt het bestuur het NOC*NSF te overtuigen dat we hier nog bij mogen blijven?*

Gedurende het jaar 2023 zijn er besluiten genomen of verplichtingen zijn aangegaan terwijl je halverwege al kon zien dat we een schreeuwend tekort zouden hebben. Dit baart zorgen! Hij wil dan ook graag een 5 jaren plan zien waarin we dit goed maken en wil dit gepaard zien met een financieel overzicht per kwartaal zodat we de ontwikkeling gedurende het jaar kunnen zien.

De penningmeester geeft aan dit laatste niet te gaan doen omdat het CFT maandelijks updates ontvangt over de cijfers. Een aantal verplichtingen die al aangegaan waren konden we niet meer terugdraaien. Denk hierbij o.a. aan de leaseauto, dit was een onderdeel van de afspraak met de commercieel directeur.

Als je de cijfers zoals die er nu zijn extrapoleert, stevenen we af op een positief resultaat.

Aangaande het NOC*NSF geeft de voorzitter aan dat de dialoog er wel eentje is waar we actief over nadenken. Als we ons kwalificeren, wordt Topsport niet goedkoper. We moeten dus goed nadenken hoe we dit met elkaar financieel voor elkaar gaan krijgen.

Rob Houba, RC 't Gooi

Vraagt wanneer de plannen gedeeld worden?

Dit wordt in de komende maanden richting de clubs gestuurd ter voorbereiding op ALV.

Pieter Hoog, Haagsche RC

Geeft aan dat er al een tijdje wordt geroepen dat wanneer we op een bepaald niveau topsport behalen, we financieel in veel rustiger vaarwater zouden komen. Hoe kan het dat dit nog steeds niet zo is?

Aangegeven wordt dat World Rugby aanmerkelijk minder financiën heeft gegeven dan toegezegd, ze houden zich dus eigenlijk niet aan de afspraken. Dit was uiteraard voor het bestuur ook een teleurstelling.

*Goed als je dit ook richting NOC*NSF mededeelt zodat zij goed op de hoogte zijn hiervan.*

We hebben dit ook in de gesprekken met het NOC*NSF meegenomen.

Obbe Winkels, RC Delft

Is er inzicht wat het ons gaat kosten als we ons kwalificeren?

Deze vraag is gesteld aan het bondsbureau.

Tevens geeft hij aan dat wij als ALV vooraf een stem moeten hebben in waar we wel of niet aan mee gaan doen.

Pieter Zandhuis, RFC Haarlem

Bij een strategisch plan zijn financiën nodig vanuit sponsoring? Hoe staat dit bij Rugby Nederland?

Wij zijn op dit moment bezig om rugby een waardige positie te laten hebben om ons als sport te (laten) omarmen in plaats van alleen het oranje team. We zijn nog op zoek naar een hoofdsponsor. Het aantal subsponsors is enorm aan het groeien maar de positie van hoofdsponsor moeten we naar op zoek. Hierbij wordt er veel meer ingezet op het concept rugby i.p.v. alleen een sponsor voor het nationaal heren of dames team. We hopen hier in januari andere berichtgevingen over te hebben.

Sven Meeder, Utrechtse RC

Is er wel eens overwogen om een financiële knip te zetten tussen het Nederlands team, topsport en participatiesport?

Nee dit is niet overwogen en zit ook niet in de plannen. We begroten wel afzonderlijk.

Het goedkeuren van de jaarrekening en het verlenen van decharge aan het bestuur wordt er stemming gebracht.

De BALV stemt unaniem voor en hiermee is de jaarrekening dan ook goed gekeurd en vastgesteld en verleent de vergadering decharge aan het bestuur voor het gevoerde beleid.

8. Voorstellen herbenoemen bestuursleden Jort Kooistra & Patrick van Harderwijk

Bestuursleden Jort Kooistra en Patrick van Harderwijk hebben beide aangegeven graag voor een volgende termijn zitting te willen nemen/houden in het bestuur. De BALV stemt per acclamatie voor tot het herbenoemen van beide bestuursleden.

9. Voorstel nieuw bestuurslid prestatiesport Simone de Bruin

In de afgelopen periode is er een profiel opgesteld voor de functie bestuurslid prestatiesport. Aan de hand hiervan zijn er gesprekken geweest en wil het bestuur Simone de Bruin voorstellen als nieuw bestuurslid prestatiesport. Simone de Bruin stelt zichzelf kort voor aan de ALV.

De benoeming van Simone de Bruin als nieuw bestuurslid prestatiesport wordt per acclamatie aangenomen.

10. Statutenwijzigingen

Voordat we de daadwerkelijke wijzigingen in de statuten ter stemming brengen is het van belang om de wijze van het stemrecht vast te leggen. Met het voorstel dat er ligt is het bestuur van mening dat er een meer democratischere wijze van stemmen zal zijn, zoals Rugby Europe het georganiseerd heeft. Dit betekent dus dat we niet meer gebruik gaan maken van het aantal stemmen gebaseerd op het aantal teams, tussen 1-10, maar op basis van participatie/prestatie/jeugd tussen 1-3.

Wouter Ockers, LSRG

Het herenteam van LSRG hikt ieder seizoen aan tegen de prestatiesport. Vraagt of er met dit soort kwesties rekening wordt gehouden?

Iedere club heeft altijd 1 stem, je krijgt een extra stem team bij het behalen van prestatiesport en een extra stem bij het hebben van jeugd.

Sander Daniels, Stichtse RFC

Als er tegen wordt gestemd, gaan we dan wel stemmen over de nieuwe statuten?

Ja, zolang er over 1 van de 2 opties over het wijzigen van het stemrecht met tweederde vóór wordt gestemd.

Sven Meeder, Utrechtse RC

Geeft aan dat URC voor optie 2 is, maar vind het voorstel niet democratischer. De hoogte van je stemmen gaat over het aantal mensen die je vertegenwoordigt. Daarnaast heeft hij er ook principieel moeite mee dat een deel iets mag vinden over jeugd, een deel over participatie etc. We hebben elkaar allemaal nodig, je moet overal over mee kunnen praten. Er is op dit moment ook geen probleem in het stemmen, iedereen kan gewoon goed meedenken en het stemmen van bijvoorbeeld een studentenclub staat een jeugdclub niet in de weg.

De algemene inrichting van de competitie is en blijft van ons allemaal, maar voor de specifieke competities is er als lid de mogelijkheid om additionele zaken vorm te geven als je er zelf in speelt.

Casper Jansen, RFC Oisterwijk Oysters

Kijkend naar het nieuwe voorstel vindt hij het minder democratisch. Tevens vindt hij de timing niet goed. Het democratische proces is dat iedere club net zoveel spreekrecht en mogelijkheden heeft om andere clubs te overtuigen. Hij roept dan ook op om het voorstel van vandaag niet te accorderen, maar wel in het komende seizoen kijken wat een meer wenselijke situatie is.

Het huidige voorstel is juist bedoeld om ook de kleinere clubs een meer gelijkwaardige stemrecht te geven.

Pieter Hoog, Haagsche RC

Geeft aan dat ingeschreven jeugdteams alleen CJC teams zijn.

In het nieuwe voorstel betekent het, heb je jeugd dan heb je een stem. Je krijgt alleen geen extra stem op basis van het aantal ingeschreven teams.

Thijs Gevers, RC Octopus

Heeft regelmatig het gevoel dat prestatiesport over participatiesport heen loopt. Zonder participatie geen prestatie. Hij is dan ook enorm voorstander dat er ook goed geluisterd wordt naar de kleinere clubs!

Paul Molenaar, RC the Smugglers

Sluit zich aan bij Octopus, participatiesport heb je nodig om überhaupt prestatiesport te kunnen spelen.

Het aanpassen van het aantal stemmen per club (van 1-10 naar 1-3 stemmen) wordt ter stemming gebracht.

Voor: 78

RC Octopus, erelid Kemps, RC the Smugglers, RC Eindhoven, RC the Big Stones, AAC, RC Delft, DSR-C, RC Groningen, RC Dronten, ERC'69, RC the Bassets, RC Hilversum, RC Spakenburg, RC de Wrotters, RC DIOK, RFC Gouda, RC Haarlemmermeer Hawks.

Onthouding: 2

RUS

Tegen: 123

Haagsche RC, RFC Haarlem, RC 't Gooi, Stichtse RFC, LSRG, SRC Thor, RFC Oisterwijk Oysters, Utrechtse RC, NSRV Obelix, RC the Pink Panthers, RC Waterland, Amstelveense RC, RC Hoek van Holland, NRC Wasps, RC Eemland, Bredase RC, RC Rotterdam.

NB: hieronder ter illustratie het stemresultaat hoe het zich had verhouden als het stemrecht zou zijn aangepast

Voor: 40

RC Octopus, erelid Kemps, RC the Smugglers, RC Eindhoven, RC the Big Stones, AAC, RC Delft, DSR-C, RC Groningen, RC Dronten, ERC'69, RC the Bassets, RC Hilversum, RC Spakenburg, RC de Wrotters, RC DIOK, RFC Gouda, RC Haarlemmermeer Hawks.

Onthouding: 2

RUS

Tegen: 40

Haagsche RC, RFC Haarlem, RC 't Gooi, Stichtse RFC, LSRG, SRC Thor, RFC Oisterwijk Oysters, Utrechtse RC, NSRV Obelix, RC the Pink Panthers, RC Waterland, Amstelveense RC, RC Hoek van Holland, NRC Wasps, RC Eemland, Bredase RC, RC Rotterdam.

Dit betekent dat het voorstel om de wijze van stemrecht aan te passen **niet** is aangenomen. Het stemmen, zoals aangegeven in onderstaande punten, zal dan ook gaan volgens het reeds bestaande stemrecht.

- a. Stemt de ALV voor of tegen de voorgestelde statutenwijziging

Tegen: 0

Onthouding: 0

Voor: alle aanwezigen

De voorgestelde statutenwijzigingen zijn hiermee aangenomen.

- b. Stemt de ALV voor of tegen de wijziging van het Huishoudelijk reglement

Tegen: 0

Onthouding: 0

Voor: alle aanwezigen

De voorgestelde wijziging van het Huishoudelijk Reglement is hiermee aangenomen.

- c. Stemt de ALV voor of tegen de wijziging Reglement Rechtspleging

Tegen: 0

Onthouding: 0

Voor: alle aanwezigen

De voorgestelde wijziging van het Reglement Rechtspleging is hiermee aangenomen.

- d. Stemt de ALV voor of tegen de verlening van machtiging tot het doen van passeren van de akte van statutenwijziging aan elk lid van het bestuur en medewerker van het notariskantoor

Tegen: 0

Onthouding: 0

Voor: alle aanwezigen

De voorgestelde verlening van machtiging is hiermee aangenomen.

11. Rondvraag en sluiting

Marcel Colijn, RC DIOK

Vraagt hoe het staat met het proces accreditatie in verband met het overleg met de gemeente rondom de speelvelden.

Aangeven wordt dat dit moet worden nagevraagd, het bondsbureau is hier aanspreekpunt voor.

Raymond van Diessen, RC Hilversum

Vraagt hoe de stand van zaken is rondom AllUnited en in hoeverre zij een adequaat backup plan hebben met betrekking tot software problemen zoals bijvoorbeeld onlangs bij Schiphol

Iban Rosier geeft aan dat we werken met een eigen backlog met verzoeken richting AllUnited. We hebben ook regelmatig overleg met hen. Als er dingen niet goed lopen, meld dit dan bij het bondsbureau.

Tijdens selectie van AllUnited hebben we gekeken of zij een gedegen backup plan hebben als er problemen zijn. Dit zou dan ook goed moeten zijn, maar het bondsbureau zal hier een extra check op doen.

Caspar Jansen, RFC Oysters en namens EKO

Anderhalf jaar geleden is er een brief naar bestuur gestuurd met de vraag om citing commissie in het leven te roepen. Deze commissie zou, op basis van beelden achteraf beslissingen kunnen nemen. Dit heeft geresulteerd tot een plan. Hoe is de status hier nu van?

Er is destijds ook juridisch advies ingewonnen bij Rugby Europe. Ook kort gesproken over de benodigde infrastructuur, het vereist veel meer dan alleen maar goodwill. We onderschrijven de nut en noodzaak voor het opzetten van een dergelijke commissie, het heeft dan ook zeker de aandacht.

Obbe Winkels, RC Delft

Waar is de participatiesport vertegenwoordigd in het bestuur?

Die is binnen het hele bestuur belegd.

Sven Meeder, URC

Vanuit World Rugby is de nieuwe regel rondom de tacklehoogte opgelegd. Hier zouden we het nog over hebben tijdens deze BALV. Deze regel geldt voor alle klassen, met uitzondering van de prestatieklasse. Geeft aan voorstander te zijn om de tacklehoogte voor de gehele klasse, dus ook voor de prestatieklasse, aan te passen.

Rob Houba, RC 't Gooi

Tijdens een vorige ALV is er een korte discussie geweest over het aantal wedstrijden dat een speler moet spelen bij zijn/haar club, wil hij mee kunnen spelen in de halve finale/finale. Dit aantal was altijd inclusief wedstrijden die gespeeld worden voor Delta. Kijkend naar het VWW nu, is te zien dat Delta er uit is gehaald. De vraag is, is hier over gestemd en klopt dit? Hier kan nu geen antwoord op gegeven worden, maar zal worden uitgezocht.

Marcel Colijn, RC DIOK

Vanuit de scheidsrechters is er onvrede over de nieuwe regel rondom tacklehoogte en dan met name de late communicatie hierover.

We gaan sowieso een spoorboekje hanteren over hoe we dingen communiceren. Het is het bestuur veel aangelegen om dergelijke zaken eerder te communiceren.

Paul Molenaar, RC the Smugglers

Vraagt of de overgangperiode van die tacklehoogte verlengd kan worden? Zodat men er aan kan wennen Handhaving is iets anders dan sanctionering, maar we zullen dit uiteraard meenemen.

Luka Gaugler, DSR-C

Dankt het bestuur voor het open laten van het hek, zodat zij minder ver hoeven te lopen. We hebben nu een B-ALV, wellicht hebben we in de toekomst ooit een C-ALV. Zij zijn erg gesteld op -C. Het verzoek is dan om deze altijd in Delft te houden, zodat we tijdig aanwezig zijn.

Als u dan het hek open laat staan, dan komt dit goed.

Hiermee komt de BALV ten einde. De voorzitter dankt een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering.